
R. Juknevičienė: „ES plėtra plėtra yra tokia pat svarbi ES ateičiai
kaip ir gynyba“

Europos Parlamento narė Rasa Juknevičienė šiandien plenarinės sesijos  Strasbūre metu
pasisakydama apie ES plėtrą pacitavo Europos Komisijos Pirmininkės Uršulos von der Leyn
žodžius, kad „ES plėtra yra investicija į mūsų kolektyvinį saugumą“.

„Visiškai sutinku. Šiek tiek pavėluoti, bet labai teisingi žodžiai. Viena iš priežasčių, kodėl
Putinas pradėjo šį karą, yra pilkosios nesaugumo zonos Europoje. Jei bent jau iškart po
Krymo aneksijos būtume turėję tokį supratimą ir sprendimus, didelė tikimybė, kad Ukraina
nebūtų užpulta“, – sakė EP narė.

Ir tai padaryti nėra vėlu. 

Pasak EP narės, būtina siekti plataus sutarimo, kad plėtra yra tokia pat svarbi ES ateičiai
kaip ir gynyba. ES plėtra yra  būtina Sąjungos ateičiai. 

„Europos žemyno suvienijimas demokratijos pagrindu yra mūsų pačių interesas, –  sakė EP
narė. – Arba didesnė, saugesnė, stipri ES, arba prie mūsų sienų esančios Rusija ir Kinija.
Tokiam supratimui reikalingi tikri lyderiai kiekvienoje valstybėje narėje“.

Pasisakymą parlamentarė baigė amerikiečių politiko Jameso Freemano Clarke’o žodžiais:
„Politikai galvoja apie kitus rinkimus. Valstybės žmonės – apie kitas kartas.“

„Bent jau pagalvokime apie abu – apie rinkimus ir apie ateinančias kartas“, – sakė R.
Juknevičienė.

 



R. Juknevičienė: „ES plėtra plėtra yra tokia pat svarbi ES ateičiai
kaip ir gynyba“


